
Day 1 Take an international flight to Kuala Lumpur International 
         Airport (KUL) in Malaysia
Day 2 Arrival in Kuala Lumpur (KUL)
Day 3 Genting Highlands Day Trip
Day 4 Kuala Lumpur-Malacca (cruise boat)
Day 5 Arrive in Singapore - City Tour - Clarke Quay (Cruise Cruise)
Day 6 Kampong Glam - Chinatown - Sentosa - Gardens by the Bay
Day 7 To Changi Airport (SIN) - United States 
         (return to home country)

Departure Dates

Group size
Min. 6 pax

Oct 11 / Nov 15
 Dec 6

馬新7天逍遙遊

L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0

USD1,499
/person

USD490
/person

Double room

   surcharge 
  single bed

Tour Includes：
ˇAll land transportation
ˇHotel accommodations throughout the trip
ˇTotal 11 meals: 5 breakfasts, 3 lunches,
  3 dinner
ˇChinese-speaking tour guide throughout
ˇEntrance fees for all attractions listed 
  in the itinerary

Tour Excludes：
X International & domestic airfare
X Visa fees (processing service available)
X Personal expenses or items not mentioned
X Guide & driver tipping: 
  USD 12/person/day

CONTACT  NUMBER -323-266-8988
website -www.sonictour.com

7-Day Malaysia-Singapore Tour7-Day Malaysia-Singapore Tour



§Accommodation-Dorsett Kuala Lumpur or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Durian Buffet│Dinner/Self-catering

§Accommodation-Dorsett Kuala Lumpur or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Durian Buffet│Dinner/Self-catering

每日行程

After arrival at KUL, transfer by private coach to Kuala Lumpur city center (approx. 1.5 hrs).

Begin the city sightseeing tour including the following highlights:

•The King’s Palace  •National Monument •National Museum

•Independence Square •Sultan Abdul Samad Building

15:00 Check-in at the hotel.

Day 1-Take an international flight to Kuala 
Lumpur International Airport (KUL) in Malaysia
Day 1-Take an international flight to Kuala 
Lumpur International Airport (KUL) in Malaysia

Day 2-Arrival in Kuala Lumpur (KUL)Day 2-Arrival in Kuala Lumpur (KUL)

§Accommodation-Dorsett Kuala Lumpur or similar

§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering│Dinner/Welcome Dinner

§Accommodation-Dorsett Kuala Lumpur or similar

§Meals-Breakfast/Self-catering│Lunch/Self-catering│Dinner/Welcome Dinner

§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/Self-catering
§Accommodation-Airplane accommodation
§Meals-Dinner/Self-catering

Depart from your home country to Kuala Lumpur 
International Airport (KUL)(Overnight on the plane)
Depart from your home country to Kuala Lumpur 
International Airport (KUL)(Overnight on the plane)

Day 3-Genting Highlands Day TripDay 3-Genting Highlands Day Trip

After breakfast, 08:00 depart to Awana Station and take the Genting Skyway cable car

(approx. 10 mins ride, 2.8 km) to Genting Highlands, overlooking ancient rainforest and 

Chin Swee Caves Temple.

At Genting Highlands (2,000m above sea level), enjoy the cool climate and attractions:

•Indoor & outdoor theme parks •Gaming arcades •Water park •Shopping malls •Cinemas

Also visit SkyWorlds Theme Park, inspired by 20th Century Fox films (now Disney-owned), 

with 9 themed zones and 26 acres of attractions.

12:30 Take the cable car back to Awana, then visit Batu Caves, return to hotel afterwards.



§Accommodation-The Pines Melaka or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Jonker StreetSelf-catering│Dinner/ Nyonya Cuisine

§Accommodation-The Pines Melaka or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/Jonker StreetSelf-catering│Dinner/ Nyonya Cuisine

Day 4-Kuala Lumpur-Malacca (cruise boat)Day 4-Kuala Lumpur-Malacca (cruise boat)
drive to Melaka, Malaysia’s UNESCO heritage city with 600 years of colonial and cultural 

history.

Visit the following landmarks:•St. Peter’s Church •Porta de Santiago (A Famosa)

•St. Paul’s Hill •Dutch Square (Stadthuys) •Cheng Hoon Teng Temple •Jonker Street

Guests will have free time at Jonker Street for lunch (at their own expense), followed by 

hotel check-in. Dinner will be a traditional Nyonya dinner. 

Finally, guests will enjoy a 45-minute Malacca boat cruise, taking in historical sites, 

scenic scenery, and local culture and traditions along the way.

Day 5-Arrive in Singapore - City Tour - Clarke Quay (Cruise Cruise)Day 5-Arrive in Singapore - City Tour - Clarke Quay (Cruise Cruise)
After breakfast, 08:00 check out and drive approx. 4 hrs to Johor Bahru 2nd Link, say goodbye 

to Malaysia guide & bus. Cross into Singapore via land.

13:00 Meet Singapore guide at Tuas checkpoint-14:00 Lunch at Sing Swee Kee Hainanese Chicken 

Rice-15:00 City tour:•Sutec City Fountain of Wealth •Merlion Park •Drive past Padang, 

Singapore Cricket Club, National Gallery, Parliament House, Supreme Court

18:00 Seafood dinner at Red House Seafood (Esplanade)-19:30 Clarke Quay River Cruise

22:00 Hotel check-in

§Accommodation-Ibis Singapore on Bencoolen or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ai Nan Chicken Rice│Dinner/ Seafood

§Accommodation-Ibis Singapore on Bencoolen or similar

§Meals-Breakfast/Hotel Breakfast│Lunch/ai Nan Chicken Rice│Dinner/ Seafood



§Accommodation-

 Ibis Singapore on Bencoolen

 or similar

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Hong Kong style Dim Sum

 Dinner/Self-catering

§Accommodation-

 Ibis Singapore on Bencoolen

 or similar

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Hong Kong style Dim Sum

 Dinner/Self-catering

Day 6-Kampong Glam - Chinatown - Sentosa - Gardens by the BayDay 6-Kampong Glam - Chinatown - Sentosa - Gardens by the Bay
After breakfast:09:00 Visit Kampong Glam and Chinatown - 12:30 Dim sum lunch

14:00 Take the Mount Faber cable car to Sentosa Island •Includes cable car ticket 

•Walk through Festive Walk, Resorts World, Casino exterior

17:00 Visit Gardens by the Bay •Admission to Flower Dome + Cloud Forest included

19:45 Enjoy Garden Rhapsody Light Show - 20:30 Free time at Lau Pa Sat Hawker Center for dinner 

(at own expense) - 22:30 Return to hotel

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Self-catering

 Dinner/Self-catering

§Meals-

 Breakfast/Hotel Breakfast

 Lunch/Self-catering

 Dinner/Self-catering

Day 7-To Changi Airport (SIN) - 
         United States (return to home country)
Day 7-To Changi Airport (SIN) - 
         United States (return to home country)

After breakfast, free time until transfer to 

Changi Airport(SIN)for your flight back home.



Cancellation PolicyCancellation Policy

Air Fare:Air Fare:
Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
Sonic Travel and Tour 將協助與航空公司進行任何溝通；但最終退款決定將由航空公司決定。
變更或服務可能會產生姓名變更費、日期變更費、座位分配費和/或服務費，且不可退還。 
Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Airfare cancellation policies are determined by the individual airlines. Upon booking 
your air ticket, you agree to follow the terms and conditions associated with your ticket 
with the respective airline. Sonic Travel and Tour will assist in any communications with 
the airlines; however final refund determinations will be up to the airlines. Changes or 
services may incur a name change fee, date change fee, seat assignment fee and/or service 
charge fee which are non-refundable. Sonic Travel and Tour highly recommends travel insurance.
機票價格：
機票取消政策由各航空公司決定。預訂機票後，您同意遵守相應航空公司與您的機票相關的條款和條件。 
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Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise Fare:Cruise Fare:
Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Cruise fare cancellation policies are determined by the individual cruise lines. Upon booking 
your cruise, please review your booking confirmation. It will contain information regarding 
the terms and conditions associated with your cruise. Sonic Travel and Tour will assist in any 
communications; however, the final refund determination will be up to the cruise line. Sonic 
Travel and Tour highly recommends travel insurance.
遊輪票價：
郵輪票價取消政策由各郵輪公司決定。預訂遊輪後，請查看您的預訂確認資訊。
它將包含與您的遊輪相關的條款和條件的資訊。 Sonic Travel and Tour 將協助任何溝通；
但最終退款決定將由郵輪公司決定。 Sonic Travel and Tour 強烈推薦旅遊保險。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780
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Tour Fares:Tour Fares:
The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
•Final Payment is due 75 Days before Departure
旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

The following tour cancellation charges will apply for all cancellations received based on 
days prior to departure.
•$500/$1000 per person Deposit is due at time of booking
•Deposits are due 160 to 120 Days before Departure
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旅遊票價：
以下旅遊取消費用將適用於出發前幾天收到的所有取消預訂。
• 每人團費少於$3000需支付 500 美元/團費多餘$3000需支付1000 美元,預訂時需支付押金
• 出發前 160 至 120 天支付押金
• 最後付款需於出發前 75 天支付

Cancellation ScheduleCancellation Schedule

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.

•120 Days or more prior to departure: $500 per person penalty
•119 Days to 90 prior to departure: $1,000 per person penalty
•89 to 75 Days prior to departure: 25% of full tour fare penalty
•74 Days to 30 days prior to departure: 50% of full tour fare penalty
•29 days or less prior to departure: 100% of full tour fare penalty
There will be no partial credit for any portion of the tour missed or elected not to 
participate.
If there is a force majeure disaster, the cancellation policy will be handled on a case by 
case basis
Group Air Tickets are non-refundable, non-changeable.
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Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Bonus Credit $100: Credit for Final Payment made more than 75 days before departure. 
(Limit 1 Per Person Per Tour)
Referral Credit $50: If an existing Sonic Travel and Tour client refers someone to join the 
same tour, and the referred person is a new Sonic Travel and Tour client, both the referring 
person and referred person’s booking will get a $50 credit. (Limit 1 Per Person Per Tour)
Sonic Travel and Tour will make the final determination for eligibility of the Bonus Credit 
or Referral
獎勵積分 100 美元：出發前 75 天以上支付的最終付款可獲得積分。 （每人限購 1 人）
推薦積分 50 美元：如果現有 Sonic Travel and Tour 客戶推薦某人參加同一旅遊，
並且被推薦人是新的 Sonic Travel and Tour 客戶，則推薦人和被推薦人的預訂都將獲得50美元的積分。
（每人限購 1 人）
Sonic Travel and Tour 將最終確定獎勵積分或建議積分的資格。

Credit.Credit.

In case of any disputes, the English language version of this Cancellation policy will prevail.

如有任何爭議，以本取消政策的英文版本為準。

Cancellation PolicyCancellation Policy

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

取消時間表：
• 出發前 120 天或以上：每人 500 美元罰款
• 出發前 119 天至 90 天：每人 1,000 美元罰款
• 出發前 89 至 75 天：全額旅遊費用的 25% 罰款
• 出發前 74 天至 30 天：全額旅遊費用的 50% 罰款
• 出發前 29 天或更短時間：全額旅遊費用的 100% 罰款
錯過或選擇不參加旅行的任何部分都不會獲得部分積分。
如有不可抗力災害，取消政策將依具體情況處理。
團體機票不可退款、不可更改。

Group Policies:Group Policies:

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Group Price listed on Sonic Travel and Tour Website is only applicable when the group size 
reaches 10 people.
For Group size between of 2-6 people, the tour will operate by 1 person driver/guide.
For Groups size of 2 people, meals are not included in the tour fare.
團體政策：
Sonic Travel and Tour 網站上列出的團體價格僅適用於團體人數達到 10 人的情況。
對於 2 至 6 人之間的團體規模，旅遊將由 1 人司機/導遊負責。
對於 2 人的團體，餐費不包含在旅遊費用中。

Deposit Requirements:Deposit Requirements:

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

For Tour Fares of $3000.00 or higher, a $1000.00 deposit will be collected.
For Tour Fares less than $3000.00, a $500.00 deposit will be collected.
存款要求：
對於 3000.00 美元或以上的旅遊票價，將收取 1000.00 美元押金。
對於低於 3000.00 美元的旅遊票價，將收取 500.00 美元押金。

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

Tel:888-266-8988
Fax:323-266-3380
www.Sonictour.com
9662 Las Tunas Dr, Temple City, CA 91780

L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0L A X  C S T # 2 0 5 7 1 9 0 - 4 0


